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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Alda Miletić (IDS-HNS-HSU) je na 25. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 26. lipnja 2019. godine postavila vijećničko 
pitanje: 
 

„Prema projektnoj prijavi Grad Labin je dobio 2,5 milijuna kuna bespovratnih sredstava za 

obnovu šohta koji je većim dijelom zahrđao. Izabran je izvođač radova. Ograđeno je područje 

oko šohta i time su radovi počeli, molim gradonačelnika hodogram aktivnosti i dali će do kraja 

godine obnova bit gotova.“  

Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, Gradonačelnik Grada Labina. 
 

„Zahvaljujem vijećnici Aldi Miletić na postavljenom pitanju. 

Raduje da javnost jako prati čak i ovaj prvi nulti početak radova na pripremi i osiguranju 

gradilišta i svega potrebnog. Radovi moraju biti gotovi do kraja godine jer je to uvjet Europske 

unije koja je dala novce i sve ćemo učiniti da radovi budu gotovi i prije roka, kao i do sada što 

smo radili kod svih većih radova koji su redom svi izvršeni prije roka (ulica Alda Negrija, rotor 

Rabac, cesta Kapelica itd.). Projekt je vrlo kompleksan, radi se zamjena temeljne konstrukcije 

i mora se najprije napraviti među-potporna konstrukcija, te tek nakon toga ide sve ostalo. 

Molim građane i za strpljenje i za oprez jer će jedno vrijeme dio iskopa biti otvoren, te će radovi 

u jednom trenutku biti i vrlo atraktivni, a također su i vrlo zahtjevni i teški, te će se svakako 

voditi računa da se radovi naprave kako treba, u roku i kvalitetno.  

Sa poštovanjem,  

                                                             v.d. Pročelnica 
                                  Loreta Blašković,v.r. 
 


